
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 5. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 382
Det synes som om, der sker en større flytning af specialundervisningselever
fra folkeskolen til de frie skoler. De frie skoler har hele tiden sagt, at de gerne
påtager sig at undervise disse elever, men med det stærkt forøgede antal ele-
ver, som påfører de frie skoler stærkt øgede omkostninger, bliver der et vok-
sende behov for, at der i Undervisningsministeriet sættes det udredningsar-
bejde i gang vedr. tilskudssatserne, som er blevet lovet de frie skoler for et
godt stykke tid siden.
Vil ministeren iværksætte det lovede udredningsarbejde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Britta Schall Holberg (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britta.Holberg@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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